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EDITORIAL 

HI HA SITUACIONS QUE NO S'ENTENEN 
Aquest pot ésser el cas de l'Àrea Bàsica de Salut que 

té al nostre poble el C.A.P. 
Ja fa un any i mig que està en funcionament (per dir-ho 

així), però des dels seus Inicis ha anat patint les mancances 
que té. 

HI manca infraestructura: S'ha de construir un nou 
edifici per encabir-hi el Centre d'Assistència Primària i poder 
donar un servei com cal als usuaris dels deu pobles de la 
comarca que en depenen, perquè els baixos de la Casa 
Cambó, el dispensari municipal, no són ni de bon tros els 
adequats degut a les seves limitacions d'espai, a les barreres 
arquitectòniques, i a causa de la seva situació (al mig del 
Carrer Major) és de difícil accés. 

A hores d'ara l'Administració encara no ha signat els 
convenis de manteniment dels diferents dispensaris munici-
pals amb els pobles de l'àrea. 

La plantilla de personal sanitari prevista encara no s'ha 
completat al 100%. HI manca un odontòleg, un assistent social 
i un ATS. 

Hi manca la constitució d'un "organisme" com és el 
Consell de Salut de l'Àrea, el qual hauria de servir per a 
harmonitzar el servei, decidir el reglament de règim interior i, 
sobretot, mantenir un contacte periòdic entre Ajuntaments, 
metges i usuaris, fet que estalviaria força males interpreta-
cions, manca d'informació, etc., i faria molt més dinàmic el 
servei. 

En el servei d'urgències que, val a dir-ho, és la nota 
més positiva fins ara d'aquesta àrea bàsica perquè en general 
es creu el més important que s'ha aconseguit fins el moment, 
es pot disposar d'aquest servei d'atenció les vint-i-quatre 
hores del dia, però a criteri dels Ajuntaments hi manca un 
reforç els caps de setmana, així com algun mitjà de comunica-
ció ràpid al servei dels metges de guàrdia per tal de poder fer 
el servei d'assistència domiciliària als malalts que ho requerei-
xin, sense que això signifiqui desatendre el servei al CAP. 

No s'entén gaire que, havent-hi cinc punts de venda 

farmacèutica dins l'Àrea Bàsica, en dies festius s'hagi d'anar 
a adquirir qualsevol medicament que hom recepti a farmàcies 
d'Olot o Banyoles. A primera vista, no semblaria gaire proble-
màtic establir un torn de serveis de guàrdia de farmàcia. 

Sabem que en aquests moments els deu Ajuntaments 
afectats s'han adreçat al Conseller de Sanitat de la Generalitat 
per tal que els rebi, i poder tractar aquests temes. 

Sembla ben bé que ens toquin totes, però cap de bona, 
últimament. Estem en una comarca prou complicada degut a 
la seva particular geografia i manca de comunicacions, la 
capital de la qual sembla exercir com a tal en les coses i els 
temes que li semblen bé, sempre a benefici propi, i sols ens 
falta que en un tema prou cabdal com és la Sanitat, l'Adminis-
tració també agafi aquesta postura d'anar donant llargues 
quan, en uns moments en què s'està desenvolupant la plani-
ficació del mapa sanitari de Catalunya, semblaria que no hi 
hauria d'haver aquestes descoordinacions i s'hauria de fer ra-
cionalment. 

Pel bé de tots, esperem que la situació s'anirà norma-
litzant i que en aquest tema no tindrem més cabòries, que prou 
ens convé. 
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